
庐阳区FedEx国际快递 合肥市庐阳区联邦快递发全球专线/送货上门

产品名称 庐阳区FedEx国际快递
合肥市庐阳区联邦快递发全球专线/送货上门

公司名称 安徽敦航国际货运代理有限公司

价格 21.00/千克

规格参数 品牌:FedEx国际快递
运输方式:国际快递，空运，海运，国际陆运，
铁路运输
类型:文件，包裹，机械配件，食品，化工品等

公司地址 安徽省合肥市肥西县桃花镇香蒲路安徽永凯工贸
有限责任公司研发中心1栋202（注册地址）

联系电话 18709841751 18709841751

产品详情

庐阳区FedEx国际快递 合肥市庐阳区联邦快递发全球专线/送货上门 庐阳区联邦快递咨询 庐阳区联邦
快递服务 庐阳区联邦快递地址 庐阳区联邦快递电话

“Life sciences and healthcare logistics is complex with no margin for error given the life-sustaining and life-saving
nature of the equipment and supplies moving through our supply chains,” said Scott Cubbler, President of Life
Sciences and Healthcare at DHL Supply Chain, North America. 

“At DHL Supply Chain, we understand this complexity and have developed the industry leading team of logistics
experts to implement cutting-edge solutions. Our investment in Lebanon Valley will enable our life science partner to
fulfill their commitment to excellence in patient care.”

庐阳区联邦快递服务 庐阳区联邦快递地址

Leveraging the expertise of DHL Supply Chain’s Real Estate Solutions (RES) team, DHL was able to execute a plan
for this Lebanon Valley property through redevelopment in order to create a sustainable site while providing a boost
to the local economy.

RES is where market-leading property expertise meets unparalleled logistics knowledge and know-how. Offering
integrated customer solutions, unmatched commercial creativity, on-the-ground knowledge and operational
excellence, RES is able to achieve what others can’t. With transactions totaling more than 9 million square feet across
the U.S. since 2020, DHL has been able to help accelerate customer growth in markets with long-term development
potential.
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